
Spolek přátel JERGYM, z. s.                                           IČO: 49111639 

Zápis ze schůze Rady Spolku JERGYM z.s. ze dne 26.6.2023 

 
Přítomno: 14 členů 
Přítomni dle prezenční listiny: Fialová, Lanková, Zajícová, Němečková, Kučera, Dovrtilová, 
Marková Moravcová, Ruláková, Keršlágerová, Landsmannová, Závacká, Kloučková, Kmetyo, 
Zvolánek 
Omluveni: Novotný, Hokrová, Vraštilová, Stránská, Zemenčíková, Markovská, Havelková, 
Lobová,  
Hosté: p. ředitel Šťastný, p. uč. Holý, p. uč. Horan, p. uč. Bím 
 

Zahájení rady: Ing. Věra Landsmannová 

• Přivítání a předání slova hostům – p. uč. Holý a p. uč. Horan 
1) Pan Holý a pan Horan představili žádost o příspěvek na pronájem místnosti v domečku 

sloužící jako zkušebna a o příspěvek na vybavení - mixážní pult, dva mikrofony, kabely a 
zařízení pro nahrávání zvuku pro dvě studentské a jednu učitelskou školní kapelu 

2) Další host p. Bím přinesl ukázat dresy a poděkoval za dar, díky kterému se mohly dresy 
pořídit a seznámil nás s proběhlými sportovními akcemi 

3) Žádosti o příspěvek 
• Zatemnění divadelní místnosti v domečku – jednohlasně schváleno 
• Pianino do zkušebny pro studentské kapely - jednohlasně schváleno 
• Zaplacení pronájmu místnosti pro kapely (zkušebny) v domečku – schváleno, jeden se 

zdržel hlasování 
• Mixážní pult, mikrofony, kabely, zařízení pro nahrávání zvuku – schváleno 

jednohlasně 
• Příspěvek na seminář Svitavy – schválen jednohlasně 
• Výjezd do Anglie do Oxfordu – jednohlasně schválen příspěvek 500,- na studenta 
• Harmonizační dny pro 1. ročníky – jednohlasně schválen příspěvek 500,- na žáka 

4) Informace k medailím Osobnost třídy – letos takto ocenili své spolužáky ve třídách 4.A, 4.B, 
3.A, kvinta a sekunda 

5) Členský příspěvek ve výši 750,-  na nový školní rok - schválen jednohlasně 
6) Informace od pana ředitele 

• K proběhlému přijímacímu řízení 
• K jarním maturitním zkouškám 
• K podzimním maturitním zkouškám – září 2023 
• K vyššímu výskytu psychických problémů u studentů 
• K Pedagogické POEMĚ, jejíž jubilejní 55.ročník škola pořádá – ministerstvo školství na 

pořádání PP nepřispělo, p. ředitel v novém školním roce zažádá o příspěvek od 
Spolku. Domluva, že rozpočet k akci dostanou členové mailem, aby se následně mohli 
žádost projednat 

• Soutěže přechází z MŠ pod působnost jednotlivých krajů – konec státní podpory 
talentů  

7) Poděkování členům Rady, jejichž děti v letošním školním roce maturovaly, za práci pro Spolek 
přátel Jergym. 
 

Zápis zapsala: Mgr. Věra Lanková 
Zápis ověřila: Ing. Věra Landsmannová, předseda Rady Spolku JERGYM, z.s.    


